
VVJ Generalforsamling den 12.04.2013 
 
Mødt: Per B. Sørensen, Carsten Hansen, Flemming Møllgaard , Lars Møllegaard, Henrik Demant, Nicolaj Buthler, Bent T. Hansen, 

Peter Quist, Peder Johansen, Frank Buthler. 

Fraværende: Mads Larsen, Ulrik Jørgensen. 

1) Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog Preben Svendsen som dirigent og han blev valgt med applaus. Han startede med at konstatere 

generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet, og han gennemgik dagsordenen. Der var fremmødt 27 medlemmer. 

2) Valg af stemmetællere 

Kenny og Karl Åge blev valgt som stemmetællere. 

3) Beretning siden sidste generalforsamling. 

Per Bo Sørensen forelagde årsberetningen, hvor han gennemgik årets arrangementer med bla.: 

* Jagttegnsundervisning har haft 16 kursister, og sker nu i samarbejde med Nordfyns Jagtforening. 

* Jagthornsblæsning i regi af Langesø Jagthornslaug.   

* Hundetræning sammen Nordfyns Jagtforening i Særslev. 

* Vilde duer har haft moderat tilslutning, så der er plads til flere deltagere. 

* NFC har fået kort betalingsanlæg, og der er god plads til træning for alle. 

* Riffelbanen i Nr. Esterbølle får støjsikring, som skal være på plads inden skydningerne starter 16. april. 

* Bukketræf var i Blæsbjerg spejderhytte med god deltagelse.  

* Godt samarbejde med Nordfynske jagtforeninger, og holdninger til dette vil blive drøftet under eventuelt. 

* Fælles Nordfynsk rævejagt blev afholdt i januar, og vi gentager det til næste år igen. 

* Jagtmesse i NFU hallen med de Nordfynske jagtforeninger, hvor der var over 200 deltagere. 

* Forslag til nye fælles arrangementer modtages gerne. 

* Der er sket fusioner af Nordfynske Jagtforeninger, hvor Grindløse er lagt sammen med Bogense, mens Hårslev er på 

vej ind i Nordfyns Jagtforening. 

* Tilladelse til regulering af duer er blevet meget nemt, og vi skal modarbejde misbrug af ordningen. 

* Due undersøgelsen viser at duens jagttid er misvisende, og jagttiden på duen bør ændres. 

* Der er tilmeldingsblanket til Nordfyns Hjortelaug på bordene, og det er gratis at være medlem. 

* I det forgange jagtår er der nedlagt 20 dåhjorte på Nordfyn. 

* Jægerforbundets håndtering af ulve sagen er ikke heldig, og personligt er Per ikke tilhænger af vilde ulve i naturen. 

* På det kommende repræsentantskabsmøde skal Jægerforbundets fælles domicil besluttes. 

* I JKF Nordfyn er vi repræsenteret af Henrik Demant. 

* Foreningens hjemmeside er omlagt til ny teknik, og alle er velkomne til at komme med forbedringsønsker. 

* Beretningen blev enstemmigt vedtaget med applaus, og efterfølgende var der spørgsmål til afskydning af dåvildt. 

4) Revideret regnskab til godkendelse. 

Flemming Møllgaard gennemgik det reviderede regnskab med en balance på 29.084,51 kr. og et underskud på 7.528,51 

kr.  Der er en kassebeholdning på 76.897,77 kr.  Regnskabet blev godkendt med applaus, og efterfølgende var der 

spørgsmål til udgifterne til skydevognen, som primært går til forsikring.  

5) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

6) Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet blev foreslået uændret på 60 kr. af bestyrelsen, men der var forslag til stigning til 75 kr.  Afstemningen 

viste et flertal for et uændret kontingent på 60 kr.. 

7) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Flemming Møllgaard, Lars Møllegaard, Per Bo Sørensen, Henrik Demant og Nicolaj Buthler og de 

blev alle genvalgt. 
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8) Valg af suppleanter 

På valg var Hans Erik Hansen og Martin Stjernholm Andersen, og de blev genvalgt. 

9) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg var Jan Å. Nielsen, Morten W. Nielsen og de blev genvalgt. Revisorsuppleanter på valg var Torben 

Hansen og Nils Bendixsen som blev genvalgt. 

10) Evt. 

Der var modtaget forslag om ny udkaster på skydevognen fra Niels Jørgensen. Der var flere dårlige ”erfaringer” med 

lerduemaskinen, og der var en generel holdning til maskinen skulle udskiftes. Per vil tage punktet med til næste 

bestyrelsesmøde. Hans Erik orienterede om det nye initiativ med skydning fra kredsens skydevogn med instruktør den 

3. maj 2013 i Væde, hvor 20 kan deltage for en pris på 200 kr. 

På hjemmesiden efterlyses der referater fra de enkelte arrangementer som foreningen har arrangeret. 

Der blev forespurgt om tilskud til rævegrave udenfor de nuværende sogne grænser for Veflinge og Vigerslev, og det vil 

blive drøftet på næste bestyrelsesmøde. 

Per efterlyste en debat omkring graden af samarbejdet med Bogense og Nordfyns Jagtforeninger. Der var holdninger til 

en deling, således der var lokale arrangementer på nogle områder, mens større arrangementer kunne afholdes i et 

fællesskab. Otterup deltager ikke i det nuværende samarbejde, men den type arrangementer kunne dækkes af JKF 

samarbejdet. 

Der var gratis caps og  halsbånd fra Dansk Jagtforsikring til alle. 

 

Til sidst havde Per en stor tak til Preben Svendsen for hans rolle som dirigent. 

 

 

Ved spisningen blev der trukket lod om 2 efterårsjagter, og de blev vundet af: 

- Nicolaj Haugaard Buthler 

- Helge Jacobsen 


